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Protokół Nr 8/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 25 maja 2021 r. 
 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Białogardu dotyczącego prac nad zmianami 
przepisów określających warunki rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków – druk A, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 
korzystania z  tych przystanków – druk B, 

c) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do opracowania Strategii rozwoju 
ponadlokalowego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkiego Obszaru 
Funkcjonowania na lata 2021-2030 i zawarcia porozumienia dotyczącego zasad 
współpracy i partycypacji w kosztach jej opracowania i realizacji – druk C,  

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk D, 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 

– druk E, 
f) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne 

należące do miejskiego zasobu nieruchomości w budynkach stanowiących część 
składową nieruchomości wspólnych oraz zgody na zastosowanie stopy procentowej 
oprocentowania rozłożonej na raty niespłaconej części ceny tych nieruchomości – druk F, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Białogard – druk G.  

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
                                 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek ze zmianą 
dotyczącą wprowadzenia projektu uchwały – druk H, głosując: za-4  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Białogardu dotyczącego prac nad zmianami 

przepisów określających warunki rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków – druk A, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
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Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał czy inne samorządy podjęły taką uchwałę? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że najbardziej niezadowolony samorząd to Miasto Białogard.  
J.Leszczyk – powiedział, iż umawiano się, że kto ile kredytów bierze ten spłaca. Gmina zakopała 

się w kredytach. To nie do zaakceptowania, aby płacić za Gminę.  
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 
korzystania z  tych przystanków – druk B, 
Przedstawiła: Zastępca burmistrza Karolina Siwek                    
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał czy jakiś przystanek nie zdał egzaminu? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że przez cały rok są zmieniane rozkłady jazdy.  
M.Kopczyński – pytał czy dodatkowe przystanki będą miały zatoczki? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie. To będą przystanki na żądanie. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

c) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do opracowania Strategii rozwoju 
ponadlokalowego dla Koszalińsko-Kołobrzesko-Białogardzkiego Obszaru 
Funkcjonowania na lata 2021-2030 i zawarcia porozumienia dotyczącego zasad 
współpracy i partycypacji w kosztach jej opracowania i realizacji – druk C,  
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy będziemy zgłaszać sugestie jako Miasto? 
Sekretarz – odpowiedział, że tak. 
J.Leszczyk – pytał kto będzie wyłaniał firmy? 
Sekretarz – odpowiedział, że Koszalin, który będzie liderem. 
P.Szyszlak – pytał kogo dotyczy uchwała? 
Sekretarz – odpowiedział, że Miasta Białogard i gmin. 
P.Szyszlak – powiedział, że Powiat Białogardzki  jest większością. 
Sekretarz – odpowiedział, że głosowanie to jeden głos dla partnera. W pierwszym ZIT-cie był 

algorytm w zależności od liczby mieszkańców. 
 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk D, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o dotację dla Straży Pożarnej? 
Sekretarz – odpowiedział, że Miasto dofinansowało podnośnik i remont dachu. 
J.Leszczyk – poruszył sprawę stanu technicznego amfiteatru w Parku im. Mroczkiewicza. 
P.Szyszlak – pytał odnośnie dofinansowania WOPR-u w kwocie 5 tys. zł, dlaczego nie udało się 

zrealizować? 
Sekretarz – odpowiedział, że jeśli chodzi o wniosek WOPR to wyrazili zgodę. WOPR miał 

przedstawić propozycję umowy. Działalność dofinansowywana jest ze środków Miasta ale 
WOPR nie podjął tematu. 

J.Leszczyk – pytał o budownictwo mieszkaniowe? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśniła, że można pozyskać 80% na budownictwo komunalne. Pojawiły się 

możliwości  dla BTBS dot. budowy budynków wielorodzinnych. Dodatkowy budynek 
komunalny powiększyłby zasoby Miasta.  

J.Leszczyk – pytał czy można na coś trafić kopiąc fundamenty, bo teren obniżamy do Starego 
Miasta? 

M.Kopczyński – stwierdził, iż był zdziwiony, że robi się amfiteatr bez amfiteatru.  Inwestycje 
przy amfiteatrze i pomniku nienależycie zrobiono. Radny pytał czy jest możliwość 
oznakowania odblaskami terenu Parku im. Mroczkiewicza od ulicy oraz kto nadzoruje 
nasadzenia młodych drzew? 

Z-ca Burmistrza - odpowiedziała, że inwestycje podlegają pod Naczelnika IZP a nasadzenia pod 
Naczelnika OŚ. 

 
Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 
– druk E, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
        

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

f) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne 
należące do miejskiego zasobu nieruchomości w budynkach stanowiących część 
składową nieruchomości wspólnych oraz zgody na zastosowanie stopy procentowej 
oprocentowania rozłożonej na raty niespłaconej części ceny tych nieruchomości – druk F, 
Przedstawił: Przedstawiciel Wnioskodawców, Szczepan Jonko                                                                               
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Głos w dyskusji zabrał radny J.Leszczyk, który proponował raty dla mieszkańców budynków 
wybudowanych w latach 70-tych. 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie w/w projektu uchwały głosując: 
za-0, przeciw-0 wstrzymało się-5. 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Białogard – druk G, 
Przedstawił: Przedstawiciel Wnioskodawców, Szczepan Jonko                                                                               
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja nie zajęła stanowiska w sprawie w/w projektu uchwały głosując: 
za-0, przeciw-0 wstrzymało się-5. 

h) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na rok 2021 – druk H, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 5 (jednogłośnie). 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
Ad 3  

W sprawach różnych Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała wniosek ASTA-NET Sp. z o.o. 

o obniżenie stawek za zajęcie pasa drogowego. Wniosek przedstawiła Zastępca Burmistrza 

Karolina Siwek, która stwierdziła, że chodzi o kwotę 500 zł rocznie, gdy utrzymanie pracownika 

kosztuje więcej. 

Komisja zaopiniowała negatywnie w/w wniosek, głosując: za-0, przeciw-4, wstrzymało się-0. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1520 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

                Przewodniczący Komisji 

                     /-/  Paweł  Szyszlak 


